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Abstract (en)
Device for dispensing a metered volume dose of a liquid or pasty product, including: - a container (2) equipped with a first pump (4) which includes
a hollow control rod (5) for transferring, by pump delivery, the product in the container (2) into a bottle (3); - a bottle (3) equipped at one end with a
second pump (15) and with a dispensing head (14), the said bottle having, at the other end, a bottom (17) suitable for interacting with the end (25) of
the control rod of the first pump (4) and including a valve which opens only under the pressure of the product contained in the container (2) when the
first pump (4) is actuated. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif de distribution d'une dose de volume déterminé d'un produit liquide ou pâteux, comportant : un récipient (2) muni d'une première pompe
(4) comportant une tige creuse de commande (5) pour transférer, par refoulement, le produit du récipient (2) dans le flacon (3); un flacon (3) muni
à une extrémité d'une deuxième pompe (15) et d'une tête de distribution (14), ledit flacon ayant à l'autre extrémité un fond (17) adapté à coopérer
avec l'extrémité de la tige de commande (25) de la première pompe (4) et comportant une valve ne s'ouvrant que sous la pression du produit
contenu dans le récipient (2) lorsque la première pompe (4) est actionnée. <IMAGE>
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